

PLANET MASMED

NO. 02

OKTOBER 2023

UiTM CNS



ENCULTURE

ENGAGE

CREATE



**EXCELLENT
SYNERGY
INTEGRITY**

eISSN 2805-5535



9 772805 553005

KEM MOTIVASI SEKOLAH MENENGAH KEBANGSAAN PEDAS: PEMANGKIN KEJAYAAN DI PERINGKAT UNIVERSITI

Nurain Farahana Zainal Abidin, Asma' Rashidah Idris, Asiah Ali, Masrul Hayati
Kamarulzaman, Purnomo M Antara, Raja Mayang Delima Mohd Beta

Fakulti Pengurusan dan Perniagaan, Universiti Teknologi MARA Cawangan Negeri Sembilan

Pendidikan adalah tiang penopang untuk membangunkan potensi sejati dalam diri setiap pelajar. Di Sekolah Menengah Kebangsaan Pedas, inisiatif yang luar biasa telah diambil melalui pelaksanaan Kem Motivasi, yang membuktikan bahawa pengalaman pendidikan bukan hanya sebatas dalam buku teks tetapi juga meliputi perkembangan diri dan kecerdasan emosi. Inisiatif seperti ini tidak hanya memberikan impak positif dalam mempersiapkan pelajar untuk alam universiti, tetapi juga membentuk kendirian mereka untuk menghadapi cabaran di hadapan.

Membentuk Mindset Kejayaan

Kem Motivasi adalah platform yang membolehkan pelajar untuk menilai dan memperbaiki kekuatan dan kelemahan mereka. Melalui sesi-sesi bimbingan dan perbincangan mendalam, pelajar diajar untuk membentuk mindset kejayaan yang penting dalam mengejar impian mereka di peringkat universiti dan seterusnya dalam kehidupan.

Pembangunan Kemahiran Komunikasi dan Kerja Berpasukan

Sekolah Menengah Kebangsaan Pedas memahami bahawa kemahiran komunikasi yang baik dan keupayaan untuk bekerja dalam pasukan adalah aspek penting dalam kejayaan akademik dan profesional di universiti. Melalui aktiviti-aktiviti berkumpul dan projek kerjasama, pelajar belajar untuk menyuarakan pendapat mereka dengan yakin dan berkolaborasi dengan rakan-rakan sejawat.

Pendedahan kepada Minda Kritis dan Kreatif

Kem Motivasi juga mendorong pelajar untuk berfikir secara kritis dan kreatif. Mereka diberi peluang untuk memecahkan masalah dan mengaplikasikan pengetahuan mereka dalam konteks sebenar. Ini membentuk daya pemikiran analitikal dan memupuk kreativiti, yang merupakan kemahiran penting untuk menghadapi cabaran universiti.

Menangani Tekanan dan Cabaran

Melalui sesi-sesi pemulihan diri dan aktiviti-aktiviti kesihatan mental, pelajar belajar untuk menguruskan tekanan dan cabaran dengan cara yang sihat dan efektif. Ini memberi mereka alat yang diperlukan untuk menghadapi tekanan di universiti dan mengatasi situasi yang mencabar.

Pemupukan Kepercayaan Diri dan Kendirian

Salah satu aspek yang paling penting dalam persediaan ke alam universiti adalah kepercayaan diri. Kem Motivasi membantu pelajar mengenali potensi mereka sendiri dan memupuk kepercayaan diri dalam kemampuan mereka untuk berjaya. Ini memberi mereka keyakinan untuk mengambil peluang dan mengatasi cabaran di universiti.

Meningkatkan Pengetahuan Tentang Pilihan Kerjaya

Melalui perbincangan dengan profesional dari pelbagai bidang, pelajar diberi pendedahan kepada pelbagai pilihan kerjaya yang boleh diambil selepas tamat pengajian di universiti. Ini membantu mereka membuat keputusan yang lebih berpengetahuan tentang arah kerjaya yang ingin diteruskan.

Dengan segala usaha yang diperuntukkan, Kem Motivasi di Sekolah Menengah Kebangsaan Pedas adalah contoh terbaik bagaimana pendidikan bukan hanya tentang membekalkan pengetahuan akademik, tetapi juga membentuk individu secara menyeluruh. Inisiatif ini memberikan impak positif yang jauh ke hadapan, mempersiapkan pelajar untuk mencapai kejayaan dalam alam universiti dan seterusnya dalam kehidupan mereka.